
1 

 

Sprawozdanie Burmistrza Miasta i Gminy Kórnik 

 z działalności międzysesyjnej 

 w okresie od 26 czerwca do 25 sierpnia 2024 r. 

 

 

1. 26 czerwca odbyło się zgromadzenie wspólników Wielkopolskiego Centrum Recyklingu 

SP. z o.o. w Jarocinie. W obradach uczestniczył wiceburmistrz Sebastian Wlazły. 

Przedstawiono i przyjęto sprawozdania i opinie za rok 2023. Udzielono absolutorium 

członkom zarządu i rady nadzorczej. Dokonano także zmian w radzie nadzorczej spółki. 

 

2. W związku z rozpoczęciem prac nad dokumentacją projektową dla zadnia pn. „Budowa 

linii kolejowej nr 85 na odcinku Pleszew - Poznań (Część 2)” dnia 28 czerwca 2024 roku 

odbyło się spotkanie wiceburmistrza Sebastiana Wlazłego i wiceburmistrza Bronisława 

Dominika oraz pracowników UMiG Kórnik Anny Borowiak i Mirosława Stachowiaka  

z przedstawicielami CPK reprezentowanymi przez pana Łukasz Witkowskiego i panią 

Agnieszkę Borowską oraz projektantami biura projektowego BBF Sp. z o.o. pana Michała 

Bartosika koordynatora branży drogowej, pani Martyny Politowicz, pani Magdaleny 

Chodorowskiej i pana Łukasza Gałązki. Celem spotkania było omówienie rozwiązań układu 

drogowego dla wariantu inwestorskiego w ramach projektu na terenie będącym w zarządzie 

Miasta i Gminy Kórnik. Jednocześnie przedstawiciele CPK przekazali informację  

o rezygnacji z budowy łącznicy, która miała przebiegać przez tereny Runowa, Pierzchna  

i Kromolic. 

 

3. Wojewoda Wielkopolska Agata Sobczyk w dniu 28 maja 2024 r. po długoletnich staraniach 

Wydziału Gospodarki Nieruchomościami i wiceburmistrza Sebastiana Wlazłego, wydała 

decyzję stwierdzającą nabycie przez Miasto i Gminę Kórnik, z mocy prawa, nieodpłatnie, 

nieruchomości oznaczonej numerem ewidencyjnym 417 o powierzchni 1,6100 ha, położonej 

w Radzewie, stanowiącej ul. Glinkową. Decyzja stała się ostateczna w dniu 12 czerwca br. 

 

4. W dniach od 28 do 30 czerwca delegacja z gminy Kórnik na czele z nowo wybraną Białą 

Damą Roksaną Bazanowską uczestniczyła w święcie miasta, zwanym Burgfestem  

w partnerskiej gminie Königstein w Niemczech.  

Białej Damie towarzyszyła ubiegłoroczna Biała Dama, Bogusia Sibilska, kierownik Wydziału 

Promocji Gminy Magdalena Matelska-Bogajczyk oraz przedstawiciele Kórnicko-Bnińskiego 

Bractwa Kurkowego. Delegacja naszej gminy uczestniczyła w uroczystości otwarcia 

Burgfestu, przekazania klucza przez panią burmistrz Königstein Beatrice Schenk-Motzko 

księżniczce Jessice i uroczystej paradzie ulicami miasta. Delegacja z gminy Kórnik 

uczestniczyła również w spotkaniu z księżniczką Jessiką i członkami orkiestry Moschuba, 

którzy podziękowali za wspaniałe przyjęcie w Kórniku podczas naszego święta Białej Damy 

 

5. Dnia 3 lipca wiceburmistrz Bronisław Dominiak wraz z pracownikami urzędu Anną 

Borowiak, Joanną Ogierman i Joanną Łuszczyk uczestniczyli w spotkaniu w siedzibie 

Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad w Poznaniu z Maciejem Kupką zastępcą 

dyrektora Oddziału ds. Zarządzania Drogami i Mostami oraz pracownikami Oddziału 

GDDKiA. Rozmawiano o rozwiązaniach projektowanego układu drogowego dla budowy 

węzła przesiadkowego w Gądkach. 

 

6. 4 lipca Miasto i Gmina Kórnik otrzymała podziękowanie za „rozwój opieki 

wczesnodziecięcej w Polsce z uwagi na dostępność miejsc opieki nad dziećmi w wieku do  

3 lat” (żłobki, punkty dziennego opiekuna). 
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Z rąk pani Sekretarz Stanu w Ministerstwie Rodziny, Pracy i Polityki Społecznej Aleksandry 

Gajewskiej, pani Wojewody Wielkopolskiej Agata Sobczyk oraz Posła na Sejm RP Jakuba 

Rutnickiego wyróżnienie odebrała zastępca kierownika Wydziału Oświaty i Polityki 

Społecznej Urzędu Miasta i Gminy Kórnik Małgorzata Michalak w obecności wiceburmistrza 

Sebastiana Wlazłego.  

 

7. W dniu 7 lipca przedstawiciele Społecznego Komitetu Budowy Pomnika hr. Władysława 

Zamoyskiego w Kórniku, samorządu, Fundacji Zakłady Kórnickie oraz darczyńcy dokonali 

wmurowania kamienia węgielnego w fundament cokołu pomnika. 

Monument zostanie odsłonięty 3 października w setna rocznicę śmierci hrabiego Władysława. 

 

8. Tego samego dnia zainaugurowano Letni Festiwal Muzyka z Kórnika. Na scenie 

usytuowanej przy Kórnickim Ośrodku Kultury na Prowencie wystąpili: zespół Trebunie Tutki 

oraz Stanisław Soyka i Grott Orkiestra. Odbył się także wernisaż instalacji artystycznej „Czas 

- czasy” Tomasza Akusza. 

 

9. 8 lipca Wielkopolski Kurator Oświaty dr Igor Bykowski odwiedził Szkołę Podstawową  

w Kamionkach, gdzie przyjął go dyrektor Wojciech Dziuda. Rozmawiano na temat edukacji 

włączającej oraz form oceniania, w tym oceniania zachowania.  

W spotkaniu uczestniczył także wiceburmistrz Sebastian Wlazły.  

 

10. Dnia 9 lipca wiceburmistrz Sebastian Wlazły wraz z kierownikiem Wydziału Eksploatacji 

Infrastruktury Technicznej Anną Borowiak uczestniczyli w spotkaniu na zaproszenie zastępcy 

dyrektora do spraw utrzymania Zarządu Dróg Powiatowych w Poznaniu Leszka 

Garwackiego. W spotkaniu brał udział Piotr Strzyżewski - projektanta z ramienia firmy 

Invest-Bud Sp. z o.o. Tematem spotkania było omówienie rozwiązań projektowych 

dotyczących wykonania przejścia dla pieszych wraz z jego doświetleniem, chodnikiem  

na odcinku ok. 160 m i elementami BRD w ciągu drogi powiatowej nr 2489P, ul. Jeziornej  

w m. Szczytniki na wysokości przedszkoli. 

 

11. 10 lipca burmistrz Przemysłąw Pacholski uczestniczył w otwarciu 58. Sabałowych Bajań 

w zaprzyjaźnionej gminie Bukowina Tatrzańska. Na scenie zaprezentowali się między innymi 

tancerze z Zespóołu Pieśni i Tańca Ziemi Kórnickiej Władysie, a swoje stoisko miały panie  

z Koła Gospodyń Wiejskich w Skrzynkach oraz pracownicy UMiG Kórnik. 

 

12. 11 lipca w Urzędzie Miasta i Gminy Kórnik z wiceburmistrzem Sebastianem Wlazłym 

spotkali się: Burmistrz Śremu Grzegorz Wiśniewski, naczelnik pionu Rolnictwa i Gospodarki 

Komunalnej Robert Mielcarek oraz odpowiedzialna za obsługę sołectw Marta Gano-

Mańkowska. Rozmawiano o współpracy w zakresie pozyskiwania nowych inwestorów, 

ulepszenia komunikacji autobusowej pomiędzy Kórnikiem a Śremem, zwiększeniu ilości 

ścieżek rowerowych, ulepszeniu, a także powstaniu nowych sieci wodociągowych, a przede 

wszystkim kanalizacji m.in. w Czmoniu i Radzewie. Głównym celem wizyty urzędników  

ze Śremu było jednak zdobycie wiedzy na temat sołectw, a zwłaszcza procesów 

administracyjnych związanych z przeprowadzeniem podziału sołectwa. 

 

13. 12 lipca wiceburmistrz Sebastian Wlazły spotkał się z reprezentującym ZGO Nowa 

Maciejem Ekertem, z którym rozmawiał na temat możliwości współpracy w zakresie odbioru 

i transportu odpadów komunalnych. 
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14. Tego samego dnia na zaproszenie starosty Jana Grabkowskiego wiceburmistrz Sebastian 

Wlazły uczestniczył w uroczystości z okazji pierwszego roku funkcjonowania Dworu 

Skrzynki (gmina Stęszew). W uroczystości udział brali także, między innymi, radni Rady 

Powiatu Poznańskiego, w tym Dominika Buczkowska i Seweryn Waligóra. 

 

15. 16 lipca odbyło się spotkanie burmistrza Przemysława Pacholskiego oraz urzędników  

z sołtysami. Przekazano istotne dla funkcjonowania sołectw informacje oraz omówiono 

sprawy bieżące.  

 

16. Tego samego dnia wiceburmistrz Bronisław Dominiak wraz z kierownik Joanną 

Grzybowską i Joanną Ogierman z Wydziału Inwestycji UMiG Kórnik uczestniczyli  

w comiesięcznym spotkaniu z przedstawicielami Aquanet, podczas którego omówiono 

zaawansowanie prac planistycznych i realizację zadań wodociągowych i kanalizacyjnych na 

terenie naszej gminy. 

 

17. 18 lipca w Wielkopolskim Urzędzie Wojewódzkim w Poznaniu odbyło się w spotkanie  

z ministrą Katarzyną Pełczyńską-Nałęcz z Ministerstwa Funduszy i Polityki Regionalnej, 

posłanką Ewą Schädler, senatorem Grzegorzem Fedorowiczem oraz wiceprzewodniczącą 

Sejmiku Województwa Wielkopolskiego Agnieszką Wiśniewską, a także radną Powiatu 

Poznańskiego Dominiką Buczkowską. Miasto i Gminę Kórnik reprezentował wiceburmistrz 

Sebastian Wlazły.  

Spotkanie dotyczyło wydatkowania środków z Krajowego Planu Odbudowy przeznaczonych 

m.in. na: 

- zieloną transformację miast,  

- reformę planowania przestrzennego, 

- termomodernizację i wymianę źródeł ciepła w budynkach oświatowych,  

- poprawę retencji wodnej. 

Samorząd przygotowuje dokumentację w oczekiwaniu na kolejne konkursy.  

 

18. 19 lipca burmistrz Przemysław Pacholski oraz wiceburmistrz Sebastian Wlazły spotkali 

się z przedstawicielami Międzynarodowych Targów Poznańskich: Prezesem Tomaszem 

Kobierskim i dyrektorem Piotrem Krasińskim. Omówiono plany MTP wobec gruntów przy 

ul. Stachowskiej w Żernikach w kontekście planów zagospodarowania przestrzennego. 

 

19. 22 lipca burmistrz Przemysław Pacholski spotkał się z architektem Stefanem 

Wojciechowskim, który przedstawił swoje projekty zagospodarowania „Ucha Igielnego”  

i podzamcza. Pan Stefan spotkał się także z przewodniczącą RMiG Anną Marią 

Andrzejewską, a w niedalekiej przyszłości przedstawi swoje pomysły radnym podczas jednej 

z komisji.   

 

20. Także 22 lipca burmistrz Przemysław Pacholski podpisał umowę dotyczącą zakupu, 

dostawy oraz montażu mebli i sprzętu do Ochotniczej Straży Pożarnej w Robakowie, a także 

do świetlicy wiejskiej w Kromolicach. Przetarg wygrała firma Bydgosta Sp. z o.o.  

z Bydgoszczy. 

 

21. 23 lipca burmistrz Przemysław Pacholski oraz wiceburmistrz Sebastian Wlazły spotkali 

się z Mariuszem Mikołajczakiem – prezesem zarządu Zakładu Doskonalenia Zawodowego  

w Poznaniu oraz Robertem Ignaszakiem. Dyskutowano na temat współpracy oraz 

możliwościach organizacji różnego typu szkoleń i kursów dla przedsiębiorców i mieszkańców 

gminy. 
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22. 24 lipca wiceburmistrz Bronisław Dominiak spotkał się z dyrektorem Robertem 

Adamczakiem i kierownikiem ds. rozwoju Pauliną Wilińską-Kałką z Aquanetu. Omawiano 

wieloletni plan inwestycji wodociągowych i kanalizacyjny dla gminy Kórnik. 

 

23. Także 24 lipca wiceburmistrz Sebastian Wlazły, sekretarz Iwona Pawłowicz-Napieralska, 

skarbnik Katarzyna Szamałek, kierownik Wydziału Promocji Magdalena Matelska-Bogajczyk 

i redaktor Kórniczanina Łukasz Grzegorowski wraz z liczną delegacją mieszkańców wzięli 

udział w otwarciu na terenie Sejmu RP wystawy poświęconej hrabiemu Władysławowi 

Zamoyskiemu – patronowi roku 2024.  Wystawę przygotowali pracownicy Biblioteki 

Kórnickiej PAN pod egidą Fundacji Zakłady Kórnickie.  

 

24. Również 24 lipca 2024 r. burmistrz Przemysław Pacholski razem z kierowniczką 

Wydziału Gospodarki Finansowej Anną Kozłowską podpisali umowę w ramach akcji 

"Błękitno-zielone inicjatywy". Samorząd Województwa Wielkopolskiego postanowił 

wesprzeć przedstawiony przez nasz samorząd projekt "zielonych przystanków". 

 

25. 25 lipca wiceburmistrz Bronisław Dominiak wraz z kierownik Joanną Grzybowską  

i kierownik Anną Borowiak spotkali się z  przedstawicielami spółki Wodkom i Romanem 

Ćwiertnią z firmy Ekoprojekt. Omawiano możliwości dostarczania wody dla miejscowości 

Czmoń, Radzewo, Trzykolne Młyny i Czmoniec.   

 

26. Także 25 lipca wiceburmistrz Sebastian Wlazły oraz zastępca kierownika Wydziału 

Planowania Przestrzennego Małgorzata Dudkowiak spotkali się z dyrektorem Oddziału 

Poznańskiego Krajowego Ośrodka Wsparcia Rolnictwa Danielem Kalembą. Rozmawiano na 

temat spraw bieżących dotyczących nieruchomości administrowanych przez KOWR na 

terenie naszej gminy oraz dotychczasowej współpracy w zakresie przekazywania gruntów 

samorządowi.  

 

27. Ruszył nabór wniosków o dofinansowanie zadań polegających na budowie, przebudowie 

lub remoncie dróg powiatowych oraz dróg gminnych w ramach Rządowego Funduszu 

Rozwoju Dróg na rok 2025. 

Na ten temat rozmawiano podczas spotkania, które zorganizowała wojewoda Agata Sobczyk  

29 lipca br. W spotkaniu uczestniczyli wiceburmistrz Sebastian Wlazły wraz z kierownik 

Wydziału Funduszy Pozabudżetowych Anną Biernacką. Zasady i kryteria omawiał między 

innymi Tomasz Małyszka dyrektor Wydziału Infrastruktury Urzędu Wojewódzkiego  

w Poznaniu.   

Tego samego dnia wiceburmistrz spotkał się w sprawie Rządowego Programu Rozwoju Dróg 

z posłanką Ewą Schädler. Rozmawiano dodatkowo o możliwości pozyskania środków z KPO, 

a także o składanych interpelacjach poselskich w zakresie poprawy systemu gospodarki 

odpadami komunalnymi - a dokładnie w sprawie interpelacji do Ministry Klimatu  

i Środowiska w zakresie uwzględniania do ponownego użycia i recyklingu odpadów 

ulegających biodegradacji. 

 

28. 1 sierpnia burmistrz Przemysław Pacholski, wiceburmistrz Sebastian Wlazły oraz 

kierownik Aneta Nowak Flaczyńska i Krystian Kazyaka z Wydziału Gospodarki Odpadami 

UMiG  spotkali się z prezesem Wielkopolskiego Centrum Recyklingu w Jarocinie 

Jarosławem Warczygłową i zastępcą kierownika Działu Rozwoju WCR Natalią Boryszewską. 

Omówiono dane dotyczące poziomów odzysku różnych frakcji odpadów oraz sprawy 

bieżącej współpracy. 
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29. 2 sierpnia burmistrz Przemysław Pacholski wraz z komendantem Ochotniczej Straży 

Pożarnej w Kórniku Andrzejem Szycem przekazali na ręce prezesa Macieja Zwiernika 

defibrylator dla jednostki OSP w Robakowie, która funkcjonuje od roku.  

 

30. 3 sierpnia 2024 r. wiceburmistrz Sebastian Wlazły razem z kierownik Wydziału Promocji 

Gminy, Kultury i Sportu Magdaleną Matelską-Bogajczyk oraz wiceprzewodniczącą Rady 

Miasta i Gminy Kórnik Małgorzatą Skrzypczak, wzięli udział w proklamacji Króla 

Kurkowego AD 2024/2025.  

 

31. 5 sierpnia odbyła się kolejna edycja triathlonu z serii Greatheman w Kórniku. W otwarciu 

zawodów oraz wręczaniu nagród dla najmłodszych adeptów triathlonu uczestniczył 

wiceburmistrz Sebastian Wlazły. Natomiast w zakończeniu zawodów oraz wręczaniu medali 

dla starszych triathlonistów uczestniczyła przewodnicząca RMiG Anna Maria Andrzejewska. 

 

32. W dniu 12 sierpnia 2024 roku w siedzibie kórnickiego ratusza odbyło się spotkanie 

wiceburmistrza Miasta i Gminy Kórnik Sebastiana Wlazłego i pracowników Urzędu  

z obecnymi prezesami Rodzinnych Ogrodów Działkowych położonych na terenie gminy 

Kórnik. Na spotkaniu omówiono obecną współpracę oraz plany na najbliższe półrocze. 

 

33. 15 sierpnia w lesie Drapałka odprawiono mszę św. w intencji ofiar stalinizmu, a po liturgii 

złożono wiązanki kwiatów pod tablicą pamiątkową. W uroczystości uczestniczyli m.in.  

wiceburmistrz Sebastian Wlazły oraz radna Danuta Paluszkiewicz.  

 

34. 19 sierpnia burmistrz Przemysław Pacholski wraz z wiceburmistrzem Sebastianem 

Wlazłym, kierownik Wydziału Oświaty i Polityki Społecznej Anetą Weber oraz z-cą 

kierownika Małgorzatą Michalak, wręczył akty mianowania nauczycielom kórnickich szkół 

podstawowych i przedszkoli, którzy w sesji letniej zdali egzamin na stopień nauczyciela 

mianowanego.  

Akty mianowania otrzymali: Justyna Olek, Sylwia Kwiatkowska, Monika Musielak, Maciej 

Woźniak, Daniel Ciejka, Dominika Możdżer, Agnieszka Szymkowiak, Karolina 

Szymkowiak, Magdalena Pawlak, Dominika Przybylska, Grzegorz Janicki, Dorota 

Melnytska, Magdalena Wyduba, Agata Bichs, Agnieszka Bartkowiak, Marzena Kołacka, 

Weronika Janicka, Ewelina Kapała, Sylwia Nadolna, Martyna Malewicz, Katarzyna Hentosz, 

Ewa Zajączkowska, Anna Kapała, Aleksandra Gabryś i Eliza Kłosowicz. 

Nauczyciele złożyli ślubowanie. W spotkaniu uczestniczyli także dyrektorzy szkół  

i przedszkoli. 

   

35. 21 sierpnia w Urzędzie Miasta i Gminy Kórnik odbyło się spotkanie z Panią Wojewodą 

Wielkopolską Agatą Sobczyk. 

W spotkaniu uczestniczyli burmistrz Przemysław Pacholski, wiceburmistrzowie Sebastian 

Wlazły oraz Bronisław Dominiak, a także przewodnicąca RMiG Anna Maria Andrzejewska, 

Radna Sejmiku Wojewódzkiego Agnieszka Wiśniewska oraz Radna Powiatu Poznańskiego 

Dominika Buczkowska, a także Dyrektor Gabinetu Wojewody Piotr Pałczyński. 

Pierwszym poruszonym tematem była kwestia pozyskania środków rządowych na nowy 

obiekt dla Środowiskowego Domu Samopomocy.  

Wśród kolejnych omawianych tematów dominowały kwestie infrastruktury drogowej, 

możliwość pozyskania środków z Krajowego Planu Odbudowy (KPO), udział gminy  

w projektach wojewódzkich i powiatowych, oświata - kwestie nowych programów dla 

uczniów szkół podstawowych, pomoc senioralna oraz omówiono program Aktywny Maluch 
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skierowany dla samorządów - dający możliwość tworzenia i funkcjonowania miejsc opieki  

w żłobkach, klubach dziecięcych i u dziennych opiekunów.  

 

36. Także 21 sierpnia wiceburmistrz Bronisław Dominiak wraz z kierownik Joanną 

Grzybowską rozmawiali z przedstawicielami spółki Aquanet w sprawie aktualizacji granic 

aglomeracji kórnickiej w kontekście Krajowego Programu Oczyszczania Ścieków 

Komunalnych. 

 

37. 22 sierpnia w siedzibie Fundacji Zakłady Kórnickie spotkali się członkowie Społecznego 

Komitetu Budowy Pomnika hr. Władysława Zamoyskiego w Kórniku. Omówiono 

przygotowania do ceremonii odsłonięcia monumentu, która odbędzie się 3 października.  

 

38. 23 sierpnia odbył się koncert jubileuszowy chóru Castellum Cantans, którego gwiazdą był 

pianista Waldemar Malicki. Po koncercie członkowie i przyjaciele zespołu spotkali się  

w Domu Integracji Międzypokoleniowej.  

 

39. 24 sierpnia w Radzewie odbyły się gminne Dożynki 2024. Po mszy św., części 

obrzędowej i oficjalnej wystąpiły zespoły Power Play i The Medley oraz Izabela 

Trojanowska. Odbył się turniej wsi i rozstrzygnięto konkurs na najładniejszy wieniec 

dożynkowy.  

 


